
 

Verslag ALV en Regiobijeenkomst 2025 ! 

Op 16 april 2025 vond de ALV en de Regiobijeenkomst plaats op het Citadelcollege in Lent bij 
Nijmegen. 

In de nieuwsbrief van maart werd gesproken over “een hernieuwde kennismaking” Deze ALV en 
Regiobijeenkomst mogen we wel een goed begin noemen. 
In een knus klaslokaal op het Citadel college ziKen 5 mensen knus bijeen om de ALV van Meester met 
Magister bij te wonen. Twee bestuursleden, 2 leden en 1 technische ondersteuner. Ook online zijn 
een aantal leden aangesloten. De techniek werkt naar tevredenheid. In deze vergadering wordt het 
jaarverslag verteld, wat heeO MmM afgelopen jaar zoal gedaan voor de leden, welke vergaderingen 
zijn belegd en welke nieuwsbrieven en bijeenkomsten voor leden zijn georganiseerd. Daarna volgt het 
verslag van de penningmeester met daarin de realisaPe en begroPng voor komend jaar. Ondanks een 
klein verlies blijO het eigen vermogen voldoende om in noodsituaPes aan onze verplichPngen te 
kunnen voldoen. Ook de accountantsverklaring wordt getoond. Er wordt goedkeuring gegeven aan 
het financieel verslag en de voorziKer bedankt de penningmeester voor de uitleg en zijn inzet. Omdat 
we nog steeds voldoende eigenvermogen hebben is besloten om vooralsnog de contribuPe (€ 0,10 
per leerling) niet te verhogen.  
De vraag komt dat veel geld in de vrijwilligersvergoeding gaat ziKen. De voorziKer legt uit dat dit de 
weKelijke bijdrage is voor dit werk en dat we verder ook proberen zuinig om te gaan met de gelden 
die ons ter beschikking staan door vooral binnen schoolnetwerken de bijeenkomsten te houden zodat 
de kosten laag blijven.. 

Hierna wordt de jaarvergadering afgesloten en wordt, na een korte pauze, de Regiobijeenkomst 
opgestart. Daarvoor komen nog twee gasten het gezelschap in het lokaal versterken en is ook de 
vertegenwoordiger van Schoologica aanwezig. Online sluiten ongeveer 18 personen aan. 
Voordat de bijeenkomst start hebben we al een minidiscussie of Magister MX met een big bang 
wordt gestart of geleidelijk. Schoologica geeO aan dat het geleidelijk zal gaan. De scholen bepalen dat 
eigenlijk zelf. Als ze lang wachten, komt veel tegelijk. Verstandiger is om alles geleidelijk te laten 
gebeuren. Vanuit de groep wordt aan Schoologica aangegeven dat ze dat dan ook in de roadmap 
duidelijker kunnen communiceren. Dat advies wordt ter harte genomen. 
De voorziKer vertelt over de samenwerking met Schoologica. MmM is bij hen op bezoek geweest om 
te bespreken hoe we de samenwerking vorm kunnen blijven geven. Schoologica hecht grote waarde 
aan de vereniging omdat zij echt onaZankelijk zijn. Een sterke gebruikersvereniging kan ook duidelijk 
een stem krijgen in de roadmap van Magister aangaande bijvoorbeeld de prioritering van de 
onderdelen. De vereniging hoopt daarom dat meer scholen zich zullen aansluiten en acPef 
deelnemen. Dit ook om Schoologica scherp te houden.  
Naast MmM zijn er natuurlijk ook andere groepen. Zo heeO OMO groep ook een groep van ca 60 
mensen en hebben ook goede, inhoudelijke, bijeenkomsten waar zoveel mogelijk iemand van 
Schoologica aanwezig is. MmM en OMO gaat kijken of er iets te combineren valt. 
Een aantal vragen van de deelnemers worden beantwoord. 



CijferPjd wordt behandeld. Er wordt vooral posiPef over gesproken ondanks dat er nog verbeteringen 
mogelijk zijn. Deze verbeteringen zullen worden doorgevoerd. Belangrijk is dat de “oude” 
mogelijkheden zoals nu in de desktop zijn (blokkeren, zichtbaarheid e.d.) blijven bestaan in MX als 
basismogelijkheden. Duidelijk is wel de CijferPjd de publicaPe doet voor zowel ouders, leerlingen als 
de medewerkers. Als het beleid bepaald is, geldt dat voor iedereen. Op de service pagina staat een 
handleiding. 

Hierna een korte pauze om de techniek te regelen voor de presentaPe van Schoologica over KWT en 
Zermelo. Ronald van Schoologica legt uit hoe dit zal werken. In de basis is het het plaatsen van 3 
mogelijke placeholders vanuit Zermelo in Magister t.b.v. de leerlingen en hun keuze. Ook daarvan 
staat een uitgebreide handleiding op de servicepagina. 

Verantwoording & Verzuim worden besproken. Bij de aanwezigen zijn geen gebruikers van V&V. Een 
aantal scholen online zijn enthousiast. Schoologica beveelt het van harte aan. De bonnenprinter leek 
nog een probleem te zijn maar het lijkt wel te kunnen in combinaPe met MX. Het is eigenlijk ook 
mogelijk om het proces te bekijken van het te laat komen. Zou het misschien mogelijk zijn om in de 
les zelf een aantekening te kunnen maken (Pp van één van de aanwezigen).  

De vraag over Report builder en Decibel wordt door Schoologica kort en duidelijk beantwoord; dat 
gaat verdwijnen vanaf 2030. Schoologica gaat zorgen dat er alternaPef komt voor Report Builder en 
dat Decibel niet meer nodig is. 

Tijdens de rondvraag wordt over de vraag hoe Magister tegen de toekomst aankijkt. Alleen als LAS of 
ook als een LVS. Schooligica geeO aan dat Magister inderdaad in de breedte blijO en dat ze met TIG 
nog meer LVS diensten leveren. Kort worden ook de ervaringen met Aanmelden in MX besproken. 

De aanwezigen waren het erover eens dat het live bijeenkomen voor hen toegevoegde waarde heeO 
omdat het kleur geeO aan de discussie ook omdat je buiten het overleg om ervaringen kunt delen. 
Het gemak van MS Teams wordt ook onderkent en scheelt natuurlijk veel reisPjd. We vonden het ook 
fijn dat alle mensen online tot het einde aangehaakt bleven. We hopen dat dit was omdat de 
bijeenkomst inhoudelijk  goed en waardevol gevonden wordt. Voor ons in ieder geval voor herhaling 
vatbaar. Zeker omdat het hybride karakter technisch goed mogelijk is met relaPef eenvoudige 
middelen. 

We hopen in het najaar weer een bijeenkomst te kunnen houden. Mochten mensen onderwerp 
hebben dan houden we ons aanbevolen.  
Wij, als vereniging, vonden het een goede “hernieuwde kennismaking” en hopen dat de deelnemers 
dat ook vonden. 
Allemaal hartelijk dank en dank aan het Citadel College voor de hartelijke ontvangst. 

Leon van den Heuvel 
secretaris 


